
Beantwoording technische vraag buiten de vergadering dhr. Van Liere (PvdD) over aanwijzing Bird 
control Schiphol 
 
Vraag: 
In het verleden kreeg bird control bij Schiphol een aanwijzing van de provincie voor ik meen alle 
soorten die er voorkwamen ivm vliegveiligheid. Sinds de wnb moet alles via de fbe verlopen, tenzij 
hoge uitzondering. Weet jij hoe dat nu is vormgegeven? En zou je me de aanwijzing of ontheffing 
kunnen sturen? 
Ten overvloede, het gaat me niet om de ganzen rond Schiphol, maar alleen om het terrein van de 
luchthaven zelf. 
 
Antwoord:  
Schiphol is sinds 2010 in bezit van een ontheffing (88 (2010)) voor beheer en schadebestrijding van 
diverse soorten op hun eigen terreinen, zowel binnen de hekken (airside) als daarbuiten (landside), 
ten behoeve van de veiligheid van het luchtverkeer. Omdat de ontheffingen nog onder de Flora en 
Faunawet zijn verleend is de Wnb nog niet van toepassing. 
 
Het stelsel van ontheffingen ziet er thans als volgt uit: 
- Airside: ontheffing 88 (2010) is bij besluit van 24 december 2015 verlengd en is daarmee geldig  tot 
en met 31 december 2020. De verlenging zag enkel op die delen die vallen binnen de hekken, en dus 
niet voor landside. In feite ligt er dus sinds 2010 eenzelfde besluit voor airside. Deze informatie is af 
te leiden uit bijgevoegde “verduidelijking” (document 73290 in de bijlage).  
- Landside: een nieuw besluit is verleend op 1 september 2016, zie de bijlage “landside ontheffing 11 
(2016)”.  Deze ontheffing ziet dus enkel op de delen die vallen buiten de hekken en is geldig tot en 
met 31 juli 2021.  
Aanvullend is nog om uitbreiding verzocht, het besluit op die aanvraag is tevens bijgevoegd.  
 

- 4 bijlagen 


